
Corona: geef topsport de ruimte

Op dit moment zit Nederland in een gedeeltelijke lock-down vanwege de Corona-pandemie. Het doel

van de genomen maatregelen is om de druk op het zorgsysteem beheersbaar te houden. In maart

van dit jaar, bij de start van de pandemie in Nederland, was een lock-down een logische maatregel.

Met de kennis van nu weten we dat een veel gedifferentieerdere aanpak mogelijk en zelfs nodig is in

de strijd tegen Corona. Allerlei sectoren kunnen op hun eigen manier een bijdrage leveren. Dat geldt

vooral ook voor de topsport. Daarover gaat deze bijdrage.

Aansluiting bij beleving

De herhaalde oproep van onze minister-president is “houd je aan de regels”. Veel mensen doen dat

gelukkig, maar te veel ook niet. Wij denken dat één van de belangrijkste oorzaken daarvan is dat alle

beperkingen die worden opgelegd zwaar ingaan tegen de meest basale behoefte die wij mensen

hebben: sociale interactie, samen dingen beleven. Het gebrek aan aanbod leidt tot ongewenst

gedrag. In onze ogen is het dus beter om gecontroleerd ruimte te geven dan te veel te beperken.

Ruimte voor de topsport

Voor heel veel mensen is sport een way of life. Het gaat dan niet alleen om de beoefening zelf, maar

ook om de beleving. Hierin speelt topsport met haar helden een grote rol. Sport is veel groter en

breder dan alleen voetbal; in heel veel disciplines, zoals basketbal, hockey en volleybal, wordt in

Nederland sport op een professioneel topniveau beoefend.

De landen om ons heen hebben dat goed begrepen: daar gaan ondanks de Corona-lock-down de

topcompetities gewoon door, ook omdat veel clubs actief zijn in Europese competities. Dit is ook de

oproep die alle bonden in Nederland - via de sportkoepel NOC-NSF - aan het kabinet hebben gedaan

via het Routeplan Versoepeling heropening sport: sta onder alle risiconiveaus topcompetities toe om

door te gaan. Dat is wat Nederland nu nodig heeft. Het geeft zeer grote groepen mensen afleiding en

vermaak, waardoor de druk op de openbare ruimte afneemt. En ook de drang om activiteiten te

ondernemen die in strijd zijn met de Corona-regels.

Verantwoord sporten

Wat betekent het voor de belasting van ons zorgsysteem als de topsport doorgaat? Dat een zeer

beperkt aantal sporters die niet tot de klassieke risicogroep voor Corona behoren tijdens wedstrijden

in contact met elkaar komt. Sporters die (als er sprake is van risiconiveaus “ernstig” en hoger)

wekelijks preventief getest worden, zodat ook asymptomatische besmettingsgevallen vroegtijdig

worden opgespoord en in quarantaine worden geplaatst. Met andere woorden: het door laten gaan

van de topcompetities gaat niet tot een zwaardere belasting van het zorgsysteem leiden, misschien

zelfs wel tot een verlaging (vanwege het preventief testen).

En het publiek dan?

De vrees is dat grote (sport-Jevenementen fungeren als besmettingshaarden. Wij durven de stelling

aan dat je beter bij een wedstrijd van Donar aanwezig kunt zijn, dan een half uur te winkelen in een

supermarkt. Donar heeft een zeer solide 'corona-protocol’, dat we aan het begin van dit seizoen ook
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al een aantal malen hebben toegepast bij oefenwedstrijden. Met triage, desinfectie van de handen,

1,5 meter afstand, looppaden, placering, gefaseerd vullen en legen van de tribunes, mondkapjes.

Zonder uitpubliek: dus geen grote reisbewegingen. Dus ook hier is onze oproep: het is beter om

gecontroleerd ruimte te geven dan te verbieden.

Geef topsport de ruimte!

Door de topsport de ruimte te geven, het liefst met publiek, dragen we op zeer gecontroleerde wijze

bij aan het beheersbaar houden van Corona. Als er iets is wat we nu nodig hebben is het

verantwoord bieden van ruimte voor sociale activiteiten en dat kan bij uitstek met topsport.

Want we winnen veel met sport!

23 november 2020.

Wie is Donar?

Basketbalclub Donar één van de topclubs van de Dutch Basketball League, ze won de laatste 10 jaar 5

maal het kampioenschap, 5 maal de beker en 3 maal de supercup. Ze heeft een team dat louter

bestaat uit full-profs, met professionele ondersteuning, een managementbureau met vier betaalde

krachten, een groep van 80-100 trouwe vrijwilligers, een businessclub van 250 bedrijven en circa

1500 seizoenkaarthouders. Donar speelt gedurende een seizoen tot wel 30 thuiswedstrijden in

MartiniPlaza, met een gemiddelde van meer dan 3500 toeschouwers per wedstrijd.

Wie is Amysoft Lycurgus?

Volleybalclub Amysoft Lycurgus in Groningen is één van de topclubs in de Eredivisie. In 2016 werd

Amysoft Lycurgus voor 4.350 toeschouwers in MartiniPlaza voor het eerst kampioen van Nederland.

De kwaliteit van het sportieve programma met minimaal 25 uur trainen en spelen in de week is vaak

een reden voor Nederlandse en internationale spelers om naar Groningen te komen. In de laatste

vier jaar werd Amysoft Lycurgus drie keer landskampioen, werd twee keer de landelijke beker

gewonnen en kon de Super Cup vijf keer in de prijzenkast gezet worden.

975165


